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Po neúspešných pokusoch dohodnúť sa so zhotoviteľom stavby nosného systému MHD na na 
zníženie prašnosti alebo na okamžitom odstránení skládky zeminy na Námestí hraničiarov, bol minulý 
týždeň na stavbe štátny stavebný dohľad. Zaviazal spoločnosť Eurovia SK, a.s., predložiť do 7. mája 
2014 harmonogram nakladania so zeminou.   

Ešte 20. februára požadoval starosta Vladimír Bajan od zhotoviteľa pripraviť efektívny postup, ako 
zabrániť šíreniu prachu. Keďže k zlepšeniu situácie neprišlo a na starostu sa naďalej obracali 
Petržalčania so sťažnosťami, nariadil starosta štátny stavebný dohľad. Mestská časť nikdy nedala 
povolenie na využitie pozemku na skládku a zhotoviteľ tým porušuje podmienky stavebného 
povolenia, ktoré hovorí o ochrane ovzdušia.   

 


